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Schriftelijke vraag 
 
Aan:    College van burgemeester en wethouders 

Van (naam raadslid):  J.M.G.A. (Jeanne) Adriaans 

Fractie     Kernbeleid 

Datum:    28 april 2025 

Onderwerp:    Geluidshinder 

 
Vraag: 
 

 
Naar aanleiding van de memo over het geluidsbelevingsonderzoek van de GGD inzake Eindhoven 
Airport. Het aandeel Eerselnaren dat geluidshinder ervaart is erg hoog, o.a. door een gestoorde 
slaap. Ook is de hoeveelheid fijnstof hier hoog. Maar erover praten en meten en weten is geen 
beleid om een en ander de verminderen.  
 
Via LEO etc wordt al jaren gepraat over het rapport van Geel (30% minder civiele geluidbelasting in 
2030 ten opzichte van 2019. Het sturingsmodel geluid moet uiteindelijk worden verankerd in het 
Luchthavenbesluit en de medegebruiksvergunning. Maar er is nog steeds geen inzicht in de 
haalbaarheid van dat doel van 30% minder geluidbelasting. Er zijn dus gerede twijfels in de 
haalbaarheid ervan. Daarom zullen er andere beleidsmaatregelen getroffen moeten worden. 
 
Welke beleidsmaatregelen neemt de gemeente om het aantal mensen dat geluidshinder ervaart 
door Eindhoven Airport daadwerkelijk te verminderen binnen een bepaalde periode 
(bijvoorbeeld 5 jaar) en wat is het streven, de ambitie mbt de aantallen? 
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